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A Mafihe tavalyi közgyűlésén az újonnan létrehozott Szakmai Programfelelős tisztségére          
választottak meg. Az év során az én kezdeményezésemre elindult a Mafihe filmklub, amely             
több-kevesebb érdeklődéssel elkezdte a második évadát is az ELTE-n, kollaborációban a           
Magyar Filmklub Szövetség elnökével. Ezt a programot Dobos Csenge áldozatos          
munkájával sikerül életben tartanunk. Köszönet érte. Közreműködtem az őszi évben          
megtartott Német-Magyar Csereprogram szervezésében és lebonyolításában. Amely       
nagyon sikeresnek bizonyult. Ezt követően került megszervezésre az idei Téli Iskola,           
amelyben csak apróbb feladatokat végeztem el, főleg a tervezési szakaszban vettem részt.            
Ezen időszak alatt folytatódtak a még az előző ciklusban általam kezdeményezett alatt            
megkezdett tárgyalás folyamatok az Eötvös Loránd Fizikai Társulattal, ezen tárgyalásokon          
résztvettem és segítettem az Elnök munkáját. Ezt követően került megrendezésre az idei            
Cern Kirándulás. A kirándulással több probléma is felmerült, de ezeket végül sikeresen            
tudtuk rendezni és alapvetően a résztvevők beszámolói alapján a felmerülő          
kényelmetlenségek ellenére is sikerült egy élvezetes és hasznos kirándulást szerveznünk. A           
tavaszi közgyűlés során lemondtam a szakmai programfelelős feladatvállalói szerepről és          
ugyanezen közgyűlésen megválasztottak az egyesület programfelelősének. Az ezt követő         
időszakban részt vettem a Kölnben megrendezett ICPS-en, ahol a tárgyalásokat folytattam           
több egyesület programfelelősével, illetve elnökével a leendő lehetséges csereprogram         
lehetőségekről. Ezen programok szervezési előkészületei elkezdődtek az ősszel. Illetve az          
ELTE-vel kötött keretszerződés alapján megszerveztem és lebonyolítottam két        
tudománynépszerűsítő előadást az Eötvös Gyerektáborban. Ezen kívül az őszi időszakban          
képviseltem az Egyesületet az ELTE Rektorhelyettesének kérésre a Tudományok Fővárosa          
nevű projekten. 
 
Az Egyesület SzMSzben fogalt kötelességeimet az év során legjobb tudásom szerint           
elláttam, ezen kívül aktívan részt vettem az Egyesület gazdasági, illetve működési           
feladatainak ellátásában. Az iroda rendjét is igyekeztem fenntartani, illetve strukturális          
átrendezéssel hatékonyabbá tenni.  
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